
XIX sesja Sejmiku Województwa Podlaskiego. Retransmisja obrad

W poniedziałek 30 czerwca odbyła się XIX sesja Sejmiku Województwa Podlaskiego. Zapraszamy na retransmisję z obrad.

Kwadrans po godzinie 10.00 rozpoczęła się XIX sesja Sejmiku Województwa
Podlaskiego – ostatnie spotkanie radnych przed wakacjami.

- Zanim przystąpimy do obrad chciałbym poinformować, że prezydium sejmiku spotkało
się w pełnym składzie z zarządem województwa. Spotkanie poświęcone było
ustaleniom generalnym dotyczącym uroczystej sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego
związanej z jubileuszem powołania województwa podlaskiego. Funkcjonuje już zespół
powołany przez marszałka, który opracuje treść tej uroczystości. Sesja odbędzie się
wraz z piątymi urodzinami województwa – w Nowogrodzie, w ostatnich dniach sierpnia
– powiedział Mieczysław Bagiński – przewodniczący Sejmiku.

Po tym zdaniu marszałek zabrał głos w sprawie formalnej.

- Chciałbym prosić o godzinną przerwę jeszcze przed ustaleniem porządku obrad.
Wojewoda Podlaski i dyrektor Państwowego Szpitala Klinicznego w Białymstoku
zwrócili się o rozważenie przez samorząd dofinansowania zakupu angiografu –
urządzenia ratującego życie. Chcę skonsultować to z prezydium i prawnikami. Brakuje
około miliona złotych. Sprawa ta wymaga zgody sejmiku i dlatego chciałbym to ustalić –
poinformował marszałek Jarosław Dworzański. 

W efekcie za ogłoszeniem przerwy głosowało 18 radnych, przeciw 6, wstrzymał się
jeden radny. Wniosek uzyskał większość. Przerwa potrwa do godziny 11.00.

Po przyjęciu przez radnych uchwały w sprawie podziału regionu na obwody łowieckie
marszałek Jarosław Dworzański poinformował, że w wyniku obrad prezydium sejmiku,
apel o dofinansowanie zakupu angiografu poprze odpowiednia liczba radnych. 

W związku z tym, marszałek zwrócił się o zmianę porządku obrad sesji i o przeniesienie
punktów nr 6 i 7 po punkcie nr 12, w celu zabezpieczenia odpowiednich środków na ten
cel w budżecie województwa. Radni w stosunku głosów: 17 za, 5 przeciw i 3
wstrzymujące przyjeli te propozycję.

Po kilkuminutowej dyskusji poświęconej zmianom w uchwale w sprawie ustanowienia
Odznaki Honorowej Województwa Podlaskiego, ustalenia jej wzoru, zasad i trybu
przyznawania oraz noszenia, radni przyjęli w głosowaniu stosową uchwałę w stosunku
głosów: 13 za, 3 przeciw, 7 wstrzymujących.



Najważniejszą proponowaną przez Zarząd zmianą w statucie była kwestia rozszerzenia
liczby potencjalnych adresatów Odznaki Honorowej Województwa Podlaskiego. Inną ze
zmian było wprowadzenie dodatkowego warunku jej otrzymania: podejmowanych
działań na rzecz polskości. 

Przed przerwą radni przyjęli również uchwałę w sprawie ustalenia „Wieloletniego
Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Podlaskiego na lata 2006 – 2008”, a
także uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania środków z terenowego
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych.

O godzinie 13.00 rozpoczęła się przerwa w obradach. Radni ponownie zebrali się w sali
posiedzeń o godzinie 14.00.

W trakcie kilkuminutowej dyskusji sugerowano, by zamiast dla PSK pieniądze
przekazać któremuś ze szpitali wojewódzkich – w Łomży czy Suwałkach. 

Radny Andrzej Chmielewski z kolei przyznał, że choć  nie podważa zasadności zakupu
tego sprzętu dla PSK, zaproponował, by zmienić formę wsparcia z dotacji na
poręczenie kredytu w tej samej kwocie.

Marszałek Jarosław Dworzański przyznał, że pojawia się problem, który jest
rozpatrywany w aspekcie prawnym i moralnym. 

- Aspekt prawny jest oczywisty – możemy taką dotację przekazać. Zdziwienie moje
natomiast budzi fakt, że podważany jest aspekt moralny tego przedsięwzięcia.

Szef zarządu przypomniał, że ze świadczeń szpitala PSK korzystają mieszkańcy całego
regionu, a oddział kardiologii inwazyjnej jest jedynym w regionie świadczącym tego typu
usługi przez całą dobę. 

- Zapewniam, że żadne pół miliona nie poprawi sytuacji naszych jednostek. Potrzeba na
to ponad 100 mln złotych, a może i więcej – dodał marszałek. 

Z kolei Jacek Piorunek przypomniał, że 1,3 mln złotych otrzymane na ten cel z
ministerstwa w przypadku nie uzbierania pozostałej kwoty trzeba będzie zwrócić.

- Nie można odmówić racji tak marszałkowi Dworzańskiemu jak też radnym
Piątkowskiemu i Tylendzie, którzy uważają, że te środki trzeba przeznaczyć na rzecz
naszych szpitali. Faktem jest, że byłby to trzeci angiograf w PSK, ale dzięki niemu
będzie można zachować ciągłość pracy. Kolejny sprzęt tego typu w PSK jest zasadny i
potrzebny – argumentowa radny prof. Łaszewicz.

Przy trzech głosach wstrzymujących się, radni przyjęli ostatecznie uchwałę w sprawie



zmian w budżecie regionu, co oznaczało jednocześnie wyrażenie zgody na przekazanie
szpitalowi klinicznemu kwoty pół miliona złotych na zakup angiografu.

Przyjęty porządek obrad XIX sesji:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Sejmiku.

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Województwa Podlaskiego na
obwody łowieckie. 

6 i 7 - przeniesione (do 12a i 12b)

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. K. Dłuskiego w Białymstoku.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie
Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego Samodzielnego Publicznego Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Łomży.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia
Odznaki Honorowej Województwa Podlaskiego, ustalenia jej wzoru, zasad i trybu
przyznawania oraz noszenia.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
„Wieloletniego Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Podlaskiego na lata
2006 – 2008”

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania środków
z terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

12a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa na
2008 rok.

12b. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia budżetu
Województwa Podlaskiego na rok 2008.

13. Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa Podlaskiego. 

13a. Przyjęcie stanowiska w sprawie odrolnienia gruntów w powiecie Hajnowskim we
wsi Trybierza.

13b. Wniosek o uzupełnienie składu Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

13c. Wniosek o poszerzenie składu komisji zdrowia



13c. Wniosek o poszerzenie składu komisji zdrowia

14. Informacja o działaniach podjętych przez Zarząd Województwa Podlaskiego w II
kwartale 2008 r. w ramach realizacji działania inwestycyjnego pt. „Lotnisko regionalne
dla Województwa Podlaskiego”

15. Rozpatrzenie informacji Zarządu Województwa Podlaskiego o wykonaniu uchwał
Sejmiku Województwa Podlaskiego za I kwartał 2008 r.

16. Rozpatrzenie skargi Państwa Ireneusza i Aleksandry Łaskich na Zarząd
Województwa Podlaskiego. 

16a. Stanowisko w sprawie utrzymania w służbie śmigłowca policyjnego w Białymstoku.

16b. Przeznaczenie środków pieniężnych na prace konserwatorskie.

17. Interpelacje i zapytania Radnych.

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, zgłoszone na sesji.

19. Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Województwa Podlaskiego.

20. Wolne wnioski, informacje.

https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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